
Zápisnica 44/2021 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 7. decembra 2021 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo dištančne formou videokonferencie. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 
PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Marek 
Kalanin 
Prizvaní hostia: Ing. Zuzana Michalíková 
Neprítomní: - 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty (Drtil, Grančay) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, núdzovým stavom a prechodom na dištančné 

vzdelávanie na FCHPT a STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy (preložené z 2.11.2021 Grančay) 
3. Priebežná správa o hospodárení fakulty, výhľad o konca roku 2021 (Gatial, Grančay, 

Michalíková) 
4. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2021 (Polakovič) 
5. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2021/2022 (Reháková) 
6. Vyhodnotenie ŠVK (preložené na január 2022, Reháková) 
7. Edičný plán na roky 2021/2022 – plnenie (Polakovič) 
8. Informácia o plnení Kolektívnej zmluvy v roku 2021 (Drtil, Berkeš) 
9. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU na obdobie január – jún 2022 (Gatial, 

Grančay) 
10. Rozličné 

 
Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
Úloha 42.1 bola splnená. Úlohy 31.2 a 34.1 sa prenášajú do roka 2022. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom pokroku na stavbe. Začalo sa s demontážou starých a 
montážou nových veľkých okien. Venoval sa operatívnym problémom súvisiacim s prácami a 
s financovaním. Verejné obstarávanie na nábytok prebehlo, avšak zmluva s víťaznou firmou dosiaľ kvôli 
technickým a procesným komplikáciám nebola podpísaná. 



Prof. Lukeš sa informoval o termíne sťahovania a o verejnom obstarávaní IT. Podľa prodekana doc. 
Lakatoša je na základe súčasnej situácie realistický termín sťahovania na prelome februára a marca 
2022. V oblasti IT sa aktuálne robia zmeny položiek. 
 
Bod C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty 
Prodekan prof. Drtil informoval o propagačných aktivitách fakulty, ktoré sa uskutočnili v zimnom 
semestri 2021/2022 prezenčne a dištančne. Prezentoval plán mediálnej kampane fakulty na 
akademický rok 2021/2022 a plán ďalších aktivít. Informoval o procese verejného obstarávania 
v oblasti propagácie fakulty, čo tajomník fakulty Dr. Grančay následne doplnil. 
Prof. Lukeš predstavil nové návrhy propagačných podujatí. 
P. Marek Kalanin informoval, že študenti predbežne v apríli zorganizujú Chemday 2022. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a prípravou 
prezenčného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty prof. Gatial informoval o počte nakazených na STU na základe štatistík premietnutých 
na porade R STU. Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval o 5 nakazených zamestnancoch FCHPT a 
prodekanka doc. Reháková o 4 nakazených študentoch FCHPT. Kontrola OPT statusu na vrátnici, ktorá 
na základe zákona a vyhlášky ÚVZ SR prebieha od pondelka 29.11.2021, je bezproblémová. 
 
Bod 2. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy 
Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval predsedom Stravovacej komisie vypracovanú správu 
o činnosti Stravovacej komisie v roku 2021. Zástupca FOO doc. Berkeš sa informoval o možnostiach 
vypovedania zmluvy v prípade nedostatočnej kvality stravovania. 
Prodekanka doc. Reháková povedala, že vypovedanie zmluvy by aktuálne neriešila a uviedla príklady 
pozitívnej praxe dodávateľa stravovacích služieb počas pandémie, s čím sa tajomník fakulty stotožnil. 
 
Bod 3. Priebežná správa o hospodárení fakulty, výhľad o konca roku 2021 
Dekan fakulty prof. Gatial uviedol materiál týkajúci sa predbežného hospodárenia fakulty v roku 2021 
a vedúca Ekonomického útvaru ho detailne prezentovala. V porovnaní s minulým rokom prišlo 
k zvýšeniu nákladov najmä z dôvodu opráv a rekonštrukčných prác (EPS, EZS, kotol, vodorovné rozvody 
vody, anglický dvor, strecha) v novej budove. Čerpanie dotačných finančných prostriedkov je 
porovnateľné s ich čerpaním v minulom roku. 
Zástupca FOO doc. Berkeš sa informoval o vyplácaní odmien v súlade s kolektívnou zmluvou vyššieho 
stupňa. 
 
Bod 4. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2021 
Prodekan prof. Polakovič prezentoval aktuálnu tabuľku publikačných výstupov FCHPT za rok 2021. Ku 
dnešnému dňu je evidovaných 212 impaktovaných publikácií, z toho 105 v Q1. Venoval sa rozdeleniu 
publikácií po pracoviskách a porovnaniu s uplynulým rokom. 
 
Bod 5. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2021/2022 
Prodekanka doc. Reháková informovala, ako bude prebiehať skúškové obdobie v zimnom semestri 
prebiehajúceho akademického roka. Skúškové obdobie bude z dôvodu pandémie a aktuálneho 
lockdownu uskutočnené výlučne dištančnou formou. Zároveň prezentovala harmonogram tvorby 



rozvrhu na letný semester prebiehajúceho akademického roka. Letný semester 2021/2022 je zatiaľ 
plánovaný v hybridnej forme. 
 
Bod 6. Vyhodnotenie ŠVK 
Bod bol preložený na ďalšie zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 7. Edičný plán na roky 2021/2022 – plnenie 
Prodekan prof. Polakovič informoval o plnení edičného plánu a prezentoval dodatok k nemu. 
Uznesenie 44.1: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo Dodatok č. 4 k Edičnému plánu vydávania 
študijnej literatúry na roky 2021-2022. 
 
Bod 8. Informácia o plnení Kolektívnej zmluvy v roku 2021 
Zástupca FOO doc. Berkeš informoval o plnení Kolektívnej zmluvy v roku 2021 a čerpaní benefitov 
zamestnancami fakulty (čerpanie sociálneho fondu, oceňovanie zamestnancov, práca sociálnej 
komisie, onkologické prehliadky a pod.). Zároveň podal správu o priebehu kolektívnych vyjednávaní 
vyššieho stupňa. 
Členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave zobrali informáciu na vedenie. 
 
Bod 9. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU na obdobie január – jún 2022 
Dekan fakulty prof. Gatial predstavil predbežný návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT a iných 
grémií fakulty na 1. polrok 2022. Členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave zašlú dekanovi do konca 
roka svoje pripomienky. 
 
Bod 10. Rozličné 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o bodoch prerokovaných na zasadnutí Vedenia STU 
z 6.12.2021. 

 Zástupca študentov Marek Kalanin navrhol tlač časopisu Radikál aspoň v polovičnom náklade 
z propagačných dôvodov, s čím členovia Vedenia súhlasili. 

 Zástupca študentov Marek Kalanin sa informoval o indikátoroch v návrhu Dlhodobého zámeru 
FCHPT STU v Bratislave. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval o stave čerpania dovoleniek. 
 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o zamýšľanej zmluve o zriadení spoločného pracoviska 

medzi FCHPT STU v Bratislave a firmou PANARA, a.s., s čím členovia Vedenia FCHPT STU 
v Bratislave súhlasili. 

 
 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 12:11. 
 
Bratislava, 7. decembra 2021 
 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 



Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


